
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

z 2. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 17. 3. 2016 
 od 18:00 do 20:00 hodin na sále Obecního domu 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Ing. Petr Hodboď, Jaroslav Flieger, Alice 
Mitrušková, Hana Didíková, Radek Burián, Jiří Zach   
 
Omluveni byli: Jan Ihnát a Ing. Libor Kunte  

 
01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení:  Hana Didíková, Alice Mitrušková, Radek Burián 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

02 – Schválení programu 2. veřejného zasedání ZO 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 2. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2016. 

Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

2) Schválení programu 

3) Úkoly z minulého VZZO 

4) Rozpočtové opatření č. 1/16 

5) Schválení obecně závazné vyhlášky č. 1/2016 

6) Schválení obecně závazné vyhlášky č. 2/2016 

7) Schválení podmínek pro poskytnutí příspěvku obce občanům 

8) Schválení podání žádosti na opravu šaten a sociálního zařízení v hale u ZŠ 

9) Schválení podání žádosti na hospodaření v lesích  

10) Schválení podání žádosti na obnovu kulturního dědictví venkova 

11) Schválení strategie SCLLD – MAS Labské skály 

12) Vybudování kuchyně ve výdejně školní jídelny 

13) Schválení spoluúčasti na opravu ČOV – ZŠ, MŠ 

14) Schválení finančního daru Římskokatolické farnosti 

15) Záměr koupě pozemku p. č. 3284 

16) Záměr koupě pozemku p. č 3030 a pozemku p. č. 3218 

17) Záměr koupě pozemku p. č. 3260, p. č. 3261, p. č. 3262 

18) Prodej části pozemku p. č. 2865/1 

19) Směna částí pozemků p. č. 364/1 a p. č. 364/3 s doplatkem 

20) Prodej části pozemku p. č. 2864/1 

21) Záměr směny části pozemku p. č. 1759/3 a pozemku p. č. 1849/6 

22) Revokace usnesení ZO č. 15 07 06 a 15 03 19 

23) Nové znění usnesení ZO 15 03 19 

24) Nákup sekacího traktoru 

25) Nákup drapákových vidlí  

26) Schválení dohody o spolupráci s obcí Veselé 

27) Zpracování územní studie plochy B3 a podpis smlouvy 

28) Revokace usnesení ZO č. 15 08 17 



29) Diskuze a závěr 

 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

03 – Kontrola plnění úkolů z 1. zasedání ZO 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění úkolů z 1. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
04 – Schválení rozpočtového opatření č. 1 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1, které je přílohou tohoto usnesení. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, zdržel se 1 (Ing.Hodboď).  

 
05 – Schválení obecně závazné vyhlášky č. 1/2016 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2016 o stanovení koeficientu pro výpočet daně 
z nemovitých věcí.  
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
06 – Schválení obecně závazné vyhlášky č. 2/2016 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 2/2016 o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
07 – Schválení podmínek pro poskytnutí příspěvku obce občanům 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje podmínky pro poskytnutí příspěvku obce ve výši 10.000,- Kč občanům – 
kotlíková dotace. Podmínky jsou přílohou tohoto usnesení. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

08 – Schválení podání žádosti na opravu šaten a sociálního zařízení v hale u ZŠ 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti na opravu šaten a sociálního zařízení v hale u ZŠ. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
09 – Schválení podání žádosti o dotaci z programu pro poskytování příspěvků na 
hospodaření v lesích 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z programu pro poskytování příspěvků na hospodaření 
v lesích. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 



10 – Schválení podání žádosti na dotační program – udržování  
a obnova kulturního dědictví venkova 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti na dotační program – udržování a obnova kulturního dědictví 
venkova. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, zdržel se 1 (p. Zach).  
 

11 – Projednání a schválení souhlasu s realizací SCLLD – Strategie komunitně 

vedeného místního rozvoje MAS 2014-2020 

 

Zastupitelstvo obce po projednání konstatuje, že se seznámilo se Strategií komunitně vedeného místního 

rozvoje MAS Labské skály a souhlasí s realizací Strategie komunitně vedeného místního rozvoje území Místní 

akční skupiny Labské skály na období 2014-2020 na svém správním území. 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, ni kdo se nezdržel. 

12 – Schválení vybudování kuchyně ve výdejně školní jídelny 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje vybudování kuchyně ve výdejně školní jídelny z důvodu zajištění teplých jídel 

pro děti školy. Dosavadní dodavatel jídel končí. Celková částka úprav činí 400.000,- vč. DPH.  

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, ni kdo se nezdržel. 
 
13 - Schválení spoluúčasti obce na opravu ČOV – ZŠ, MŠ 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje spoluúčast obce na opravu ČOV – ZŠ, MŠ ve výši 30%.  
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

14 - Schválení finančního daru Římskokatolické farnosti Markvartice u Děčína 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar Římskokatolické farnosti Markvartice u Děčína ve výši 60.000,- Kč.    
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
15 – Záměr koupě pozemku p. č. 3284 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr koupě pozemku p. č. 3284. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

16 - Záměr koupě pozemků p. č 3030 a pozemku p. č. 3218 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr koupě pozemku p. č. 3030 a pozemku p. č. 3218. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

 
 
 

 



17 -   Záměr koupě pozemků p. č. 3260, p. č. 3261, p. č. 3262 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr koupě pozemků p. č. 3260, p. č. 3261, p. č. 3262. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
18 – Schválení prodeje části pozemku p. č. 2865/1  

 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku p. č. 2865/1 - dle GP nové p. č. 2865/13 o výměře 50m2 
manželům Vališovým. Cena za m2 je 70,- Kč, návrh na vklad a daň z nabytí nemovitých věcí platí manželé 
Vališovi. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

19 – Schválení směny částí pozemků p. č. 364/1 a p. č. 364/3 s doplatkem 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje směnu částí pozemků s panem Vápeníkem - p.č. 364/1- dle GP nové p.č. 364/4 
o výměře 102m2 a p.č. 364/3 – dle GP nové p.č. 364/5 o výměře 5m2 s doplatkem. Cena za m2 je 70,- Kč, 
návrh na vklad a daň z nabytí nemovitých věcí platí pan Vápeník. 
  

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 
20 – Schválení prodeje části pozemku p.č. 2864/1  

 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodeje části pozemku p.č. 2864/1 - dle GP nové p.č. 2864/5 – celkem 88 m2 
panu Jakešovi. Cena za m2 je 70,- Kč, návrh na vklad a daň z nabytí nemovitých věcí platí pan Jakeš. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

21 – Záměr směny částí pozemků p. č. 1759/3 a p. č. 1849/6 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr směny částí pozemků p.č. 1759/3- dle GP nové p.č. 1759/4 o výměře 

36m2 a p.č. 1849/6 o výměře 23m2.  

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

22 - Revokace usnesení č. ZO 15 07 06 a č. ZO 15 03 19 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje revokace usnesení č. ZO 15 07 06 (Vališ) a usnesení č. ZO 15 03 19 (Vápeník, 

Jakeš). 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

23 - Nové znění usnesení ZO 15 03 19 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem pozemků p. č. 372/6, p. č. 368/7, p. č. 1224/1, p. č. 1225/1,     

p. č. 1225/2, p. č. 1225/3, p. č. 2875/3, p. č. 372/1 a p. č. 372/5.  

Cena za m2 je stanovena na 0,80 Kč/rok. 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 



24 - Nákup sekacího traktoru 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup sekacího traktoru. Cena traktoru celkem vč. DPH je 139.900,-. 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

25 - Nákup drapákových vidlí 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup drapákových vidlí. Cena drapákových vidlí celkem vč. DPH je 40.000,-.  
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

26 – Schválení příspěvku a podpis dohody o spolupráci s Obcí Veselé 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek od Obce Veselé ve výši 30.000,- Kč na opravu části hřbitovní zdi v 
Markvarticích a podpis dohody o spolupráci s Obcí Veselé. 
  
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

27 – Zpracování územní studie plochy B3 a podpis smlouvy 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje zpracování územní studie plochy B3 a podpis smlouvy. 

Cena za zpracování studie je celkem 66.000,-Kč. 

 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

28 – Revokace usnesení ZO č. 15 08 17 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje revokaci usnesení č. ZO 15 08 17 – pozemek p. č. 3399. 

 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
D I S K U Z E 
 
p. Baštrnák – chtěl bych se zeptat, zda škarpy po vesnici má uklízet obec, a pokud ano, tak u Havlíčků je to 
hodně zanešeno a po dešti tam stojí voda. Mohli byste to vyčistit? 
starosta -  podíváme se na to a určitě to vyčistíme 
p. Hunčovský – můžete mi říct, jak je to s pronájmem tělocvičny, zajímá mě, jak jsou stanoveny poplatky za 
pronájem 
starosta – místní platí 150,-/ hod., cizí 300,-/hod. a naše děti chodí zdarma, je tam ale podmínka, pokud 
chcete platit méně, musí být účast nad 50 % místních, pak se dá o ceně diskutovat, jinak se platí plná taxa 
p. Slezáková – mě by zajímalo, jestli se plánuje oprava silnice tam k nám 
starosta – opravy cest se letos určitě dělat budou, máme už vytipovaných pár míst, kde je to nejvíce potřeba 
a pak se postupně podle nutnosti budou dělat další 
p. Slezáková – a ještě bych se chtěla zeptat, zda by tam šel dát u nás zpomalovací retardér 
starosta – vloni jsem žádal o dva a oba zamítli, můžeme to zkusit, ale moc tomu nevěřím 
p. Bartoň – já si myslím, že ten kolík u č. p. 120 je k ničemu a že tam být nemusí 
starosta – já si myslím, že musí, protože řidiči tam nerespektují dopravní značku zákazu vjezdu a klidně tam 
jezdí, je to tam jen kvůli nim 
p. Baštrnák – já si zase myslím, že to tam je na místě 
starosta – kolík tam lze kdykoliv odemknout, pokud to bude potřeba, stačí si jen zajít na OÚ a požádat si o to 



p. Miščíková – to parkování u školky je na nic, tam se stane nějaká bouračka, pokud se s tím nebude nic 
dělat 
starosta – o tomto problému víme a letos se určitě parkování u školky bude řešit 
p. Flieger st. – já bych chtěl jen upozornit na ten kanál u Křížů, je v hrozném stavu, obec by s tím měla něco 
začít dělat, rychlá rota to jen zasypala makadamem a to bylo vše, ale to nestačí 
p. Hunčovský – k tomuto dodává, že při dešti se tam hrozně valí voda ze shora od hřiště, opravdu je potřeba 
to tam řešit 
starosta – ta voda ze shora by tam už do budoucna vůbec téct neměla, bude svedena do škarpy podél silnice 
p. Bartiš – chtěl bych se zeptat ohledně kanalizace, bude obec nějakou budovat nebo ne, nemám o tom 
žádné informace, tak abych věděl, zda to mám řešit sám a nebo počkat 
starosta – tak o tomto ví určitě více p. Petr Hodboď, tak mu předávám slovo 
p. Hodboď – v minulých letech se tu dělala na toto studie, měli by jsme požádat o dotaci a od toho by se to 
pak odvíjelo dále, vidím to tak v horizontu 3-4 let 
p. Kopecký – k tomuto bych chtěl říci, že podle té studie by se dalo zjistit, kdo připojit na kanalizaci půjde a 
kdo ne 
p. Bartoň – chtěl bych se zeptat, kdy už se konečně začne opravovat ta silnice v zatáčce 
starosta – dle posledních informací začnou začátkem června a přibližně do 14-ti dnů by mělo být hotovo  
p. Kopecký – Tomáši ptal ses paní Novákové na to hnojiště 
starosta – ještě ne, dojdu za ní a budu řešit 
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce. 
 
Zapisovatel:      Gabriela Vitoušová 

 

Návrhová komise:       Hana Didíková,  
              
       Alice Mitrušková 
    
       Radek Burián 
 
 
Ověřovatelé zápisu:     Ing. Petr Hodboď,  
 
       Jaroslav Flieger,  
 
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte,  
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
 
V Markvarticích dne 23. 3. 2016  


